



တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဆူၣ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ် ပှၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ဘၣ်ဃးတၢ်က့ၤအိၣ်ထီၣ်ကဒါက့ၤတၢ်မၤလိတၢ်လၢ က့ၢ်လၢတၢ်ကးတၢ်ဃာ်က့ၢ်မိၢ်ဖျိတၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျါလၢပှၤဒီးန့ၢ်ဘၣ် COVID-19 ဝံၤအလီၤခံ

First date school was non-operational
မ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီအဆိကတၢ်တသီလၢတၢ်ပတုၣ်ဃာ်က့ၢ်

Final date school was non-operational, if more than one day
မ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီအလီၤခံကတၢ်တသီလၢတၢ်ပတုၣ်ဃာ်က့ၢ်မ့ၢ်ပတုၣ်အီၤအါန့ၢ်တသီ

ပက့ၢ်အံၤတၢ်ပတုၣ်ဃာ်အီၤဖဲမ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီ(တဖၣ်)လၢတၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢထးခိၣ်ဖျိတၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျါလၢပှၤဒီးန့ၢ်ဘၣ် COVID-19 အိၣ်အယိန့ၢ်လီၤ.

ဖဲတၢ်ကးတၢ်ဃာ်က့ၢ်အဆိကတၢ်အံၤန့ၢ်,က့ၢ်အံၤတၢ်မၤကဆုၣ်ကဆုၣ်အီၤလီၤတၢ်လီၤဆဲးဒီးတၢ်ကက့ၤအိၣ်ထီၣ်ကဒါက့ၤအီၤလၢတၢ်မၤလိလၢက့ၢ်ဒ်မ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီလၢလံာ်အံၤန့ၢ်လီၤ.

Date for resumption of on-site learning
မ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီလၢတၢ်ကက့ၤအိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤလိလၢက့ၢ်

NSW တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အဝဲကျါဒီး NSW ဆူၣ်ချုအံၤမၤသကိးတၢ်ဘူးဘူးတၢ်တၢ်ဒ်သိးကမၤလီၤတၢ်လၢပှၤက့ၢ်ဖိတဖၣ်ဒီးပှၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချုဒီးတၢ်ပှၤဖျိဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အံၤတၢ်ကအိၣ်ထွဲကွၢ်ထွဲအီၤအဂီၢ်လီၤ.တၢ်ဖဲတၢ်မၤအံၤပၣ်ဃုာ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်ပှၤလၢအအိၣ်ဘူးဒီးပှၤဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဆါဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးအဝဲသ့ဘၣ်ဃးအတၢ်လိၣ်ဘၣ်လၢတၢ်ကအိၣ်လီၤဖျိၣ်သးအဂီၢ်လီၤ.

က့ၢ်ဖိတဖၣ်ဒီးပှၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢအဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အီၤဒ်အမ့ၢ်ပှၤအိၣ်ဘူးဒီးပှၤဒီးန့ၢ်တၢ်ဆါအယၢ် သ့ၣ်တဖၣ်အံၤဘၣ်တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါတ့ၢ်အီၤဒီးတၢ်မၤအဝဲသ့ၣ်အိၣ်လီၤဖျိၣ်သးဒ်တၢ်ဆါကတၢ်လၢတၢ်လိၣ်ဘၣ်အီၤအသိးဒီးတဘၣ်ဟဲက့ၤဆူၣ်ပၢ်တုၣ်လၢတၢ်ကဆါကတၢ်အံၤကတၢ်တစုန့ၢ်လီၤ.

က့ၢ်ဖိအံၤကမၤတၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ဆူၣ်သးဂဲၤအပူၤဒ်သိးကမၤလၢထီၣ်ပှၤထီၣ်တၢ်တၢ်ဃာ်တၢ်ဘၣ်ကူၣ်ဘၣ်ကအကျါအကွၢ်သ့ၣ်တဖၣ်, ဃုာ်ဒီးတနံၤဘၣ်တနံၤတၢ်မၤကဆုၣ်ကဆုၣ်လၢအဘၣ်လိၣ်သးဒီးညိၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီ,တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်ဆူၣ်ချုတၢ်ကဆုၣ်ကဆုၣ်အလုၢ်အလၢ်တဖၣ်ဒီးကဟ့ၣ်လီၤဟံၣ်လီၤကသံၣ်မၤကဆုၣ်စုၤက့ၢ်ဖိဒီးပှၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ကစူးကါအီၤဖဲအအိၣ်လၢက့ၢ်အကတၢ်န့ၢ်လီၤ.

ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးက့ၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်အတၢ်ပှၤဖျိဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချုအံၤမ့ၢ်တၢ်အကါဒိၣ်ကတၢ်လၢပဂီၢ်ကိးဘျီဒီးန့ၢ်လီၤ.ပကမၤသကိးတၢ်ဒီး NSW ဆူၣ်ချုဆူၣ်ညါဘူးဘူးတၢ်တၢ်,ဒ်သိးကမၤလီၤတၢ်ဝဲလၢဆူၣ်ချုအတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးအံၤတၢ်ကဟံးဃာ်ဂၢၢ်ကျါအီၤအဂီၢ်လီၤ.

ဆူၣ်ညါတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျါဃုာ်ဒီး COVID-19 [တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျါလၢတၢ်ကျိးထံအီၤ](#)သ့ၣ်တဖၣ်အံၤန့ၢ်တၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ၣ် [NSW Health website](#) န့ၢ်လီၤ.

ဆူၣ်ညါတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျါဘၣ်ဃး NSW ဆူၣ်ချုဝဲကျါအတၢ်ခိဆါ COVID-19 အံၤတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ၣ် <https://education.nsw.gov.au/covid-19>

လိတဲစိအပူၤကျိးထံတၢ်ဖိအတၢ်မၤစၢၤ

နမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးဒီးန့ၢ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျါန့ၢ်,ဝံသးစူၤကိးန့ၢ်အိၣ်တက့ၢ်.နမ့ၢ်လိၣ်ဘၣ်ပှၤကျိးထံတၢ်ဖိလၢနကသံကွၢ်သံဒီးတၢ်အဂီၢ်န့ၢ်,ဝံသးစူၤကိးလိတဲစိအပူၤကျိးထံတၢ်ဖိအတၢ်မၤစၢၤလၢ 131 450 ဒီးဃုပှၤကျိးထံတၢ်ဖိလၢနကတၢ်တက့ၢ်.တဲဘၣ်ပှၤစံးဆါလီတဲစိလၢလီတဲစိနီၣ်ဂၢၢ်လၢနအဲၣ်ဒီးကိးအီၤဒီးပှၤစံးဆါလီတဲစိအံၤကဃုန့ၢ်ပှၤကျိးထံတၢ်ဖိလၢလီတဲစိအပူၤဒ်သိးကမၤစၢၤန့ၢ်လၢနတၢ်ကတိၤသကိးတၢ်အဂီၢ်လီၤ.လၢတၢ်မၤစၢၤအံၤအဂီၢ်တၢ်တဃုန့ၢ်အဘူးအလဲဘၣ်.